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Referat til skolebestyrelsesmøde 
Indkaldt Forældrerep.: Stine Duwander Serup, Britta Gernaey, Mathilde Ilsøe, Marie Langskov, 

Thomas Bjergskov Roosen, Hanne Kjær Jørgensen, Monika Grønkjær Jensen 
Rep. Fra foreninger og erhvervsliv: Asger B. Abrahamsen, Nina Juhl Madsen 
Medarbejderrep.: Thomas Thingstrup, Anita Jensen 
Elevrådsrepræsentanter: Smilla (7.b) + Frida (5.kl) 
Ledelse: Jon Lissner, Hanne Bach Christiansen, Anni Rasmussen. 

Afbud Mathilde, Thomas BR, Anita. Frida (5.kl), Anni 

Dato: 20.4.2023 Tidspunkt 17:30 – 20:30 

Mødeleder Bestyrelsesforperson Referent Thomas Thingstrup 

Kommende møder: 15/5, 13/6 

 

Emne 
O = orientering 
D = debat 
B = beslutning 

Hvad skal vi udrette? Ansvar og proces Referat og beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
(5 min) (B) 

Afstemme at dagsordenen er den 
rette. 
Er der punkter til evt.?  
 

Alle   

2. Godkendelse af 
referat 
(5 min) (B) 

Godkende referatet ved underskrift. Alle   

3. Korte meddelelser 
(20 min) (O) 
 
17.40-18.00 

Orientering om, hvad der sker i og 
omkring skolen fra:  

 Elevrådet 

 Medarbejderrepræsentanter 

 Klimaskolen  

 Ledelsen 

 Forperson og øvrige medlemmer 
 

 
Alle byder ind 
 
Korte indlæg 

 
Vedr. Klimaskolen: 
Thomas er i gang med et undervisningsforløb 
med Aqua-green og et forløb med Roskilde 
spiser grønt. Det sidste i samarbejde med 
Trekronerskolen. 
Fra ledelsen: 
De nye små boblerbørn starter på tirsdag. De 
har besøgt skolen og medarbejderne har 
besøgt dem i børnehaverne. 
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Der har været afholdt et velkomstmøde med 
deltagelse af alle. 
De skriftlige afgangsprøver går i gang tirsdag 
den 2. maj 
Vores nye skoleleder Kasper Kerndrup starter 
den 2. maj og vil bliver modtaget på festlig vis 
sammen med boblerne. 
Anni er på vej tilbage efter sin sygemelding og 
er startet op på deltid. 
Lindebjergskolen har fået nye garderober til 
SFO’en fra Trekronerskolen. 
 

Spisning (25 min) 
18.00-18.25 

 
 

  

4. Princip om 
udarbejdelse af 
principper 
(20 min) 
 
18.25-18.45 

Vi drøfter, tilretter og vedtager nyt 
princip 

 Kort gennemgang af det nye 
princip 

 Runde med input 

 Vedtage nyt princip? 
 
 

Princippet blev vedtaget uden ændringer. 

5. Princip for klasse-
sammenlægning 
(30 min) 
 
18.45-19.15 

Genbesøge og kvalificere princip for 
klassesammenlægning. 
 
Alle orienterer sig i princippet forud 
for mødet 
 

 Der blev uddelt et eksempel på et princip for 
klasseomlægning fra Trekroner skole. 
Det blev besluttet at tage udgangspunkt i dette 
princip. Forpersonen udarbejder et revideret 
forslag på baggrund af diskussionen på mødet. 
 

6. Mobilpolitik  
(25 min) 
 
19.15-19.40 
 

Drøfte skolens mobilpolitik med 
afsæt i de mange perspektiver. 
 
Hvordan opleves skolens mobilpolitik 
fra elevernes, lærernes, forældrenes 
og ledelsens side?  
 

1) Fælles drøftelse med afsæt i 
mobilpolitikken. 

2) Giver drøftelserne anledning til 
nye handlinger eller tiltag?  

Punktet er sat på dagsordenen på baggrund af 
en forældrehenvendelse. 
Diskussionen på mødet klarlagde et behov for 
at have en grundig diskussion på hele skolen. 
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7. Opfølgning på 
skoleudviklings-
samtalen 
(40 min) 
 
19.40-20.20 

Opfølgning på 
Skoleudviklingssamtalen den 27. 
marts. 
 
Beslutte tiltag på baggrund af 
samtalen? 
 

 Skolelederen fortalte om 
skoleudviklingssamtalen.  
Der skal arbejdes videre med resultatet af 
skoleudviklingssamtalen i skolebestyrelsen, 
personalet og i elevrådet. 
Resultatet er at der skal arbejdes med følgende 
temaer: 
Medinddragelse og medbestemmelse 
Tryghed og tillid 
Tryghed og fællesskab  
Skolebestyrelsen tager temaerne op igen i 
løbet af næste år. 
Referatet af skoleudviklingssamtalen sendes 
ud med dette referat. 

8. Kommunikation 
fra mødet  
(5 min) (B) 

Hvad skal der kommunikeres fra 
mødet? 
 
Alle bidrager med vigtige pointer fra 
mødet til kommunikationen. 
 

Marie formulerer bestyrelsens 
kommunikation 
 
Alle byder ind 
 

Skolebestyrelsen ser frem til at møde den nye 

skoleleder for Lindebjergskolen (Kasper 

Kerndrup) og siger samtidig en stor tak for 

indsatsen til Jon Lissner.  

Ved mødet opdaterede vi princip for 

klassesammenlægninger.  

På baggrund af forældrehenvendelse blev 

skolens politik for brug af mobiltelefoner 

drøftet. Disse klarlagde et behov for yderligere 

drøftelse både i bestyrelsen og på skolen 

generelt. 

Der har været skoleudviklingssamtale med 

Kommunen med stor opbakning fra alle inkl. 

elever. Det blev besluttet, at vi arbejder videre 

med fokusområderne: 
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- Medinddragelse 

- Tryghed og tillid 

-Tryghed og fællesskab 

Bengt Søgaard har henvendt sig for at invitere 

Lindebjergskolen med i arbejdet med 

alternative energiformer i Gundsølille. 

evt   Thomas oplyste os om, at Bengt Søgaard har 

henvendt sig for at invitere Lindebjergskolen 

med i arbejdet med alternative energiformer i 

Gundsølille. 

9. Punkter til næste 
møde (D) 

Ønsker til næste mødes dagsorden? 
 
Maj-mødet: 

 Planlægning af møde med 
forældrene 

 SBs årsberetning 

 Skolens årshjul? Og SB´s 
årshjul for næste skoleår? 

 Princip for fagfordeling? 

Alle   
 
 
 
 
 
 
 
 

 


